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PROTOKOL Nr 30

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,
kt6re odbylo si~ w dniu 13 czerwca 2012 roku

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik ill

1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

G

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok -

zakonczenie,
5. Ponowna analiza pism do komisji rewizyjnej,
6. Sprawy rozne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzildku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Analiza Sprawozdania z wykonania budietu Miasta Marki za 2011 rok 
zakoIiczenie.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz zwr6cila sie do niego Mieszkanka Marek
z informacja, iz zlozyla wniosek do Burmistrza w sprawie poprawy nawierzchni drogi przy
swojej posesji. Przewodniczacy zacytowal slowa Mieszkanki Marek: (.. .) ze niestety ulica
zostala przekazana do powiatu i pan Burmistrz nie jest juz w stanie nic zrobic w tym temacie
( ... ).

o
Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz informacja Mieszkanki Marek jest nieprawda,
gdyz jak twierdzi Burmistrz nie przypomina sobie aby komukolwiek podawal informacje
nieprawdziwa, gdyz zadnej ulicy Miasto marki jeszcze do powiatu nie przekazalo.

W dyskusji udzial wzieli m.in.: Przewodniczacy Komisji, radny Radoslaw Dec, radny Pawel
Pniewski, Burmistrz Janusz Werczynski.

W dalszej czesci Przewodniczacy Komisji rozpoczal dyskusje w sprawie Sprawozdania

z wykonania budzetu Miasta Marki za rok 2011,

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok stanowi zalacznik ill 2 do
protokolu ill 27 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 23 kwietnia 2012 roku.

W dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch, Burmistrz Janusz
Werczynski, Skarbnik Slawomir Koc, radna Elzbieta Brzozowska.
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W dyskusji om6wiono wykonanie dochod6w i wydatk6w m.in. w dziale 700 Gospodarka
mieszkaniowa, sprzedaz nieruchornosci gminnych; w dziale 756 podatek od czynnosci
cywilno prawnych od os6b fizycznych; w dziale 600 Transport i lacznosc; w dziale 900
Gospodarka komunalna i ochrona srodowiska; dzial750 Administracja publiczna.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil informacje na temat roznicy dzierzawionego
gruntu: na koniec 2010 roku bylo to 111 873 m2

, na koniec 2011 roku bylo to 98867 m2
.

Roznica ta jak poinformowal Burmistrz polegala m.in. na tym, ze: wydana zostala
nieruchomosc dzierzawiona przez firme Damex 0 pow. 4700 m2

, przez Pana Miste 0 pow.
1089 m2

; zrnniejszona zostala czesc nieruchomosci dzierzawionej przez klub sporto,,?,
Marcovia w zwiazku z budowa boiska Orlik w Markach przy ul. Stawowej 0 4302 m ;
wygasly i dalej nie byly kontynuowane umowy dzierzawy niekt6rych ogr6dk6w
przydomowych; firma Lumen kupila od miasta nieruchornosc gruntowa 0 pow. 159 m2

.

Przewodniczacy komisji przerwal posiedzenie komisji w dniu 13 czerwca 2012 roku
o godzinie 1230 i oglosil przerwe do godziny 1600

.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji wznowil posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 13
czerwca 2012 roku 0 godzinie 1600

.

W dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy Komisji, Naczelnik Wydzialu Inwestycji Pani
Anna Sekula; radny Pawel Pniewski; Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej Pan Hubert Komorowski; Burmistrz Janusz Werczynski.

W dyskusji poruszono kwestie zwiazane m.in. z: przebudowa ul. Malej na odcinku do ul.
Waskiej w Markach; budowa i modemizacja kanalizacji deszczowo - drenazowej w ul.
Ok6lnej i Kosciuszki; realizacja odwodnienia w ul. Rodziewicz6wny w Markach; budowa
odwodnienia fragment6w ulic Solskiej, Lisa Kuli i Sokolej w Markach; przebudowa
przepustu pod ul. Szkolna w Markach; zapadniecie nawierzchni w ul. Zabkowskiej
w Markach w zwiazku z awaryjnym zajeciem pasa drogi przez pogotowie gazowe.

Przewodniczacy komisji zarzadzil Ju minut przerwy.

C Po przerwie Przewodniczacy Komisji odczytal przygotowany projekt uchwaly Komisji
Rewizyjnej w sprawie 0 udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za rok 2011 .
Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia uchwaly Komisji
Rewizyjnej w sprawie 0 udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Marki za 2011 rok.

Glosowanie:
za-2
przeciw- 1
wstrzymal sie - 1
W glosowaniu udzial wzielo 4 radnych. (nie obecny radny B. Chores).

Nastepnie Przewodniczacy Komisji przedstawil przygotowana Opinie Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta Marki 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki za 2011 rok. Opinia stanowi
zalacznik nr 3 do protokolu.
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Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawnie przyjecia Opinii Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki za 2011 rok.

Glosowanie:
za-3
przeciw- 0
wstrzymal sie - 1
W glosowaniu udzial wzielo 4 radnych. (nie obecny radny B. Chores).

Komisja Rewizyjna przyjela tresc Opinii 0 wykonaniu budzetu miasta Marki za 2011 rok.

Pkt. 5. Sprawy rozne.

Dyskusji nie podjeto.

o Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1840 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

o

Protokolowala
Anna Broma Przewodniczacy ormsji

Michal I ~ch
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